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Cao voor alle werknemers in de ambulancezorg  
14 november 2024  
088 134 41 11 

Geachte heer/mevrouw, 

Namens FBZ, vakbond voor zorgprofessionals, vragen wij uw aandacht voor het volgende. Het 
is mogelijk bekend dat wij recentelijk een gesprek hadden met Ambulance Zorg Nederland 
over onze wens om toe te treden tot de cao-tafel voor de ambulancezorg. Helaas is tijdens dit 
gesprek aangegeven dat dit op dit moment nog niet tot de mogelijkheden behoort, vanwege 
twijfel over de representativiteit van onze achterban, bestaande uit leden van 
beroepsverenigingen NAPA en NVBMH die werkzaam zijn in de ambulancezorg. 

Wij willen echter benadrukken dat het van groot belang is bij de cao-besprekingen aandacht te 
hebben voor de werknemersbelangen van physician assistants (PA’s) en medisch 
hulpverleners. Deze relatief jonge beroepsgroepen zijn in verband met ontwikkelingen op de 
arbeidsmarkt in toenemende mate werkzaam zijn binnen de ambulancezorg.  

De PA’s en medisch hulpverleners geven aan dat ze graag serieus genomen worden. Onze 
achterban draagt bij aan een kwalitatieve ambulancezorg en hun samenwerking met alle 
andere disciplines binnen de ambulancezorg wordt in de praktijk gezien, maar als werknemer 
kunnen zij zich op dit moment echter niet herkennen in de huidige cao. Ze zijn bereid hun stem 
te laten horen en bij te dragen aan het cao-proces.  

Wij zijn van mening dat FBZ aan de cao-tafel een belangrijke bijdrage kan leveren aan de 
diversiteit van inzichten en ervaringen die de huidige cao-besprekingen verder kunnen 
versterken. Deze groep binnen de ambulancezorg is sterk in ontwikkeling en groeiende. Het is 
daarom belangrijk dat hun belangen en behoeften adequaat worden vertegenwoordigd in de 
cao. 
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Wij doen daarom een beroep op u, als bestuurder, om de mogelijkheden te heroverwegen 
voor onze deelname aan de cao-besprekingen. Hoewel wij begrijpen dat dit een zorgvuldig 
proces is, zijn wij van mening dat het essentieel is in gesprek te blijven en te kijken hoe we 
gezamenlijk kunnen zorgen voor een inclusieve en representatieve cao-onderhandeling. 

Wij hopen dat u bereid bent om hierover in gesprek te gaan met zowel ons als AZN, en dat we 
gezamenlijk kunnen toewerken naar een cao die recht doet aan alle werknemers binnen de 
ambulancezorg. 

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet en blijven uiteraard beschikbaar voor een 
nadere toelichting of verdere gesprekken. 

Met vriendelijke groeten, 
mede namens Milena Babovic, directeur NAPA) en Ellen Schepens, voorzitter NVBMH, 

Simone Beer-Evers  Robert Barendse  
Onderhandelaar Arbeidsvoorwaarden Onderhandelaar Arbeidsvoorwaarden 

Ellen Schepens 
Voorzittter NVBMH

Bert Speijer
Voorzitter NAPA




